
Zápis z výborové schůze MO Kralupy nad Vltavou

Úvod.

Den konání :
7.2.2024 od 17:30 hodin

Místo konání :
ČRS, z.s.,místní organizace Kralupy nad Vltavou
Přemyslova 866
Kralupy nad Vltavou 278 01

Přítomni za Výbor MO:
Vůjta Tomáš / předseda MO
Janda Luboš / jednatel MO
dále pak členové MO
p. Macal Karel, pí. Macalová Jana, p. Šulc Dalibor, p. Jankovič Julius, p.
Pavlovič Milan.

omluveni : p. Petkovič Radivoje

Přítomni za Dozorčí komisi MO
p. Váňa Tomáš / předseda dozorčí komise
dále pak členové MO
p. Tintěra Tomáš, p. Buk Jan
účast 100%



Souhrnný program schůze MO :

1. Oznámení o ukončení činnosti významných členů výboru MO
1.1. rezignace p. Radivoje Petkovič
1.2. rezignace p. Milan Pavlovič

2. Oznámení návrhu na vyznamenání významných členů MO
2.1. vyznamenání p. Radivoje Petkovič
2.2. vyznamenání p. Milan Pavlovič
2.3. vyznamenání p. Lubomír Kačírek

3. Shrnutí informačního systému RIS
4. Přehled ušetření finančních prostředků MO
5. Žádosti o dotační programy města Kralupy nad Vltavou

5.1. Dotační program podpory celoroční činnosti sportovních
spolků věnujících se mládeži v r. 2024

5.2. Individuální dotace na podporu sportu v r. 2024
5.3. Investiční dotace na investice areál bývalé Střelnice

6. Areál bývalé Střelnice
7. Začátek realizace odbahnění rybochovných zařízení Zeměchy
8. Školní tůň Chvatěruby
9. Zabezpečení vodních ploch Zeměchy
10. Rybářský ples v roce 2025



Bod 1. Oznámení o ukončení činnosti významných členů MO:
Předseda MO byl nucen sdělit členům výboru úmysl rezignace dvou členů MO na
svoje funkce v rámci MO. Tento úmysl byl sdělen níže uvedenými členy prozatímně
ústní formou. Jednalo se o níže uvedené členy vykonávající následující funkce :

Bod 1.1. rezignace p. Petkovič Radivoje:
Pan Petkovič sdělil předsedovi MO za přítomnosti Jednatele MO svůj záměr
rezignovat s okamžitou platností na všechny svoje dosavadní platné funkce v rámci
MO.
Funkce, které pan Petkovič Radivoje zastával a na které s okamžitou platností
rezignuje jsou :

- Vedoucí rybářské stráže
- Člen rybářské stráže
- Člen výboru MO Kralupy nad Vltavou

Důvodem pro rezignaci, které vedou pana Petkoviče k okamžité rezignaci jsou
osobního charakteru, následně pak vysoký věk a vyčerpání z dlouholetého
působení jako funkcionář MO. Nadále však projevil zájem a ochotu spolupracovat
s MO jako řádný člen MO.

Pan Petkovič Radivoje bude vyzván předsedou MO k podání písemné rezignace
na svoji funkci člena výboru MO a na funkci velitele rybářské stráže.

Bod 1.2. rezignace p. Milan Pavlovič:
Pan Milan Pavlovič na vlastní žádost s ohledem na svůj zdravotní stav rezignuje na
svou funkci Hospodáře MO Kralupy nad Vltavou. Funkci hospodáře bude vykonávat
do 29.2.2024.
Veškeré dokumenty potřebné k odstoupení z funkce hospodáře již byli postoupeny
jednatelem MO k rukám ing.Petáka, odbor životního prostředí KÚSK.
Dále bude vykonávat funkci jako člen výboru MO Kralupy nad Vltavou.

Bod 2. Oznámení návrhu na vyznamenání významných členů MO:
Předsedou MO byl oznámen záměr udělit vyznamenání udělované v kompetenci
organizace MO Kralupy nad Vltavou a vyznamenání udělované v kompetenci ČRS
významným členům organizace MO Kralupy nad Vltavou. Vyznamenání navrhované
předsedou MO se týká níže uvedených členů MO:

Bod 2.1. vyznamenání p. Petkovič Radivoje:
Na návrh předsedy MO na udělení jednorázové odměny ve výši 4000,- Kč, udělení
Čestného uznání MO Kralupy nad Vltavou, zaslání návrhu na Bronzovou medaili
ČRS a udělení celosvazové povolenky po dobu členství v organizaci MO Kralupy nad
Vltavou, hlasoval výbor takto :

Pro zvolení hlasovalo : 7 / 7 přítomných členů
Proti 0 / 7 členů
Zdržel se hlasování 0 / 7 přítomných členů



Bod 2.2. vyznamenání p. Milan Pavlovič:
Na návrh předsedy MO na udělení jednorázové odměny ve výši 4000,- Kč, udělení
Čestného uznání MO Kralupy nad Vltavou, zaslání návrhu na Bronzovou medaili
ČRS a udělení celosvazové povolenky po dobu členství v organizaci MO Kralupy nad
Vltavou,hlasoval výbor takto :

Pro zvolení hlasovalo : 7 / 7 přítomných členů
Proti 0 / 7 členů
Zdržel se hlasování 1 / 6 přítomných členů ( p. Pavlovič Milan )

Bod 2.3. vyznamenání p. Lubomír Kačírek:
Na návrh předsedy MO o udělení Čestného uznání MO Kralupy nad Vltavou a
zaslání návrhu na Bronzovou medaili ČRS hlasoval výbor takto :

Pro zvolení hlasovalo : 7 / 7 přítomných členů
Proti 0 / 7 členů
Zdržel se hlasování 0 / 7 přítomných členů

Bod 3. Shrnutí informačního systému RIS:
Byla prezentována dosavadní činnost a průběh evidence členů v rámci úředních
hodin MO Kralupy nad Vltavou.
V systému RIS je nyní evidováno 978 členů MO Kralupy nad Vltavou. Z toho 171
členů se ještě nedostavilo k aktualizaci údajů v rámci povinností členů MO Kralupy
nad Vltavou.
Kancelář MO Kralupy nad Vltavou k dnešnímu dni tj. k 7.2.2024 provedla v rámcí
úředních hodin 596 finančních operací a doplnila údaje do členské základny u 807
členů MO Kralupy nad Vltavou

Bod 4. Přehled ušetření finančních prostředků MO:
Na základě snížení částky určených na odměny jednotlivých členů za práci v MO a k
jejich přerozdělení v rámci struktury MO Kralupy nad Vltavou a uzavřením nových
DPP ( s vedoucími kroužek OKOUN a jedním členem výboru MO ). Na základě
těchto kroků dojde k rámcovému ušetření finančních prostředků MO Kralupy nad
Vltavou ve výši 49.000,- Kč za kalendářní rok 2024.

Bod 6. Žádosti o dotační programy města Kralupy nad Vltavou:
V roce 2024 se zapojíme do dotačního programu města Kralupy nad Vltavou. Ke dni
7.2.2024 byli podány dvě žádosti o dotace a to přes dotační portál města Kralupy
nad Vltavou.
Jedná se o následující dotace :

- Dotační program podpory celoroční činnosti sportovních spolků
věnujících se mládeži v r. 2024

- Individuální dotace na podporu sportu v r. 2024



V současné době pracujeme ještě na Investiční dotaci, kterou bychom použili ke
zkvalitnění zázemí pro děti v areálu Střelnice. Tuto žádost o dotaci bychom chtěli
podat přes portál dotace města Kralupy nad Vltavou a to do 29.2.2024.

Bod 7. Začátek realizace odbahnění rybochovných zařízení Zeměchy:
Předsedou MO bylo vyvoláno hlasování o realizaci odbahnění rybochovných zařízení
Zeměchy v roce 2024. Předběžně se odhlasovalo, že MO bude realizovat odbahnění
na obou rybochovných zařízení Zeměchy 1 a Zeměchy 2.
Realizace odbahnění bude v tomto rozsahu probíhat až na základě následujících
faktorů :

- mechanicky upravená a vybagrovaná retenční nádrž před Zeměchy
- kladné prověření zaslaných referencí předsedou a jednatelem MO

V případě splnění výše uvedených podmínek přistoupí MO prostřednictvím předsedy
k jednání s firmou o dodávce a zajištění odbahnění pro rybochovných zařízení
Zeměchy.
V případě jakýchkoliv rozporů bude vyvoláno nové hlasování výboru MO.

O podrobnostech odbahnění budeme informovat členy MO prostřednictvím stránek
MO.

Pro realizaci hlasovalo : 6 / 7 přítomných členů
Proti 0 / 7 členů
Zdržel se hlasování 1 / 7 přítomných členů ( pí. Macalová Jana )

Bod 8. Školní tůň Chvatěruby:
Byly definovány podmínky vzájemné spolupráce mezi MO Kralupy nad Vltavou a p.
Pečinkou ( zástupce za rybáře z Chvatěrub)

a to v tomto definovaném rozmezí :
- rybářský kroužek OKOUN může i nadále chytat na školní tůni v Chvatěrubech
- brigádnický rozsah prací byl stanoven v počtu max 100 hodin v roce 2024
- správcem tůně Chvatěruby budou dodány kapři o velikosti K2 - K3, a to v

počtu 300 ks v roce 2024.
- MO přislíbila přispět na dětské závody na tůni v Chvatěrubech
- MO přislíbila presentovat závody na tůni v Chvatěrubech prostřednictvím

svých internetových stránek.

Bod 9. Zabezpečení vodních ploch Zeměchy:
V následujících měsících se provede instalace nových cedulí informujících o zákazu
rybolovu na rybochovných zařízení Zeměchy.
Grafickou podobu cedulí vyhotoví předseda a jednatel MO a následně pošle ke
schválení výboru MO.
Výrobu cedulí zajistí firma se kterou již MO v minulosti spolupracovala.
Instalaci provede hospodářský odbor MO..



Bod 10. Rybářský ples v roce 2025:
Bylo navrženo a schváleno uspořádání rybářského plesu v roce 2025.

Pro uspořádání hlasovalo : 6 / 7 přítomných členů
Proti 0 / 7 členů
Zdržel se hlasování 1 / 7 přítomných členů ( pí. Macalová Jana ).


